

# KM 15811



## KÜCHENMASCHINE KM 15811

650 Watt Küchenmaschine, max. Leistung bis zu 1.000 Watt (z. B. beim Teigkneten), 6 Geschwindigkeitsstufen mit Pulsfunktion (Schnellstart/ Kontrollstopp), schnelles und gründliches Kneten bis zu max. 1,5 kg, Rühren und Mischen, 4 Min. Kalibrierungszeit, 5 l gebürstete Edelstahlrührschüssel, einfache Verarbeitung von kleinen und großen Mengen, Fleischwolf-funktion und Nudelzubereitung möglich, Standmixerfunktion

Zubehör: Knethaken, Rührbesen und Schneebesen, unkompliziert im Gebrauch und einfach zu reinigen, gläserner Standmixer, 80 cm Kabellänge

## KITCHEN MASCHINE KM 15811

650 watts power supply for kitchen machine, max. power supply up to 1.000 watts (e. g. for kneading dough), 6 speed setting with pulse function (quick start/ stop control) , quick and efficient dispersing up to max. 1,5 kg, stirring and mixing, KB time 4 minutes, 5 l brushed stainless steel mixing bowl, easy processing of small and large quantity, meat grinder function and pasta preparation possible, blender function

accessories: beater, dough and balloon whisk, easy handling and cleaning, glass blender, cable length 80 cm

VE 1

Abmessungen:

Verkaufskarton 605 x 545 x 253 mm

Menge:

20'-Container 340 Stück

40'-Container 700 Stück

PU 1

Dimensions:

Gift box 605 x 545 x 253 mm

Loading:

20' container 340 pieces

40' container 700 pieces

Product manufactured in accordance with German quality and safety standards under the control of German TUV authority

LLobe GmbH & Co. KG  
Tel +49 2153 9513177

Hubertusstr. 6  
Fax +49 2153 910507

41334 Nettetal/Germany  
E-Mail info@llobe.de

**LLOBE**e